
Spodnje Podravje • Saga okrog Doma upokojencev Ptuj se nadaguje 

Butole : "Ni norma no, 
gradijo do ove za asl 
v preprieanju, da ptujskiDom upokojencev ne sme brezplaeno "dati" enote V Kopn 
del vloZka v to investicijo. Po izraeunih (eez pale c) 9re za priblizno tretjino invest 
strani dom enoto predaja v upravljanje drugemu brezplaeno, na drugi strani pa se 
zdi, da denar za investicije jemgejo iz denamic oskrbovancev in obein, te pa so na 

Potem ko Ie svet Doma upo
kojencev Ptuj konec maja sprejel 
sklep, da se na podlagi analize 
smotrnosti upravljanja s koprsko 
enoto slednje prenese na drug 
zavod, je sledila reakcija zupanov 
Spodnjega Podravja. Na junijskem 
kolegiju so na to temo razpravljali 
z vodstvom Doma in predstavniki 
Ministrstva za delo, druzino, social-
ne zadeve in enake moznosti. . 

Zelo oster do predloga, da se 
pravica upravljanja z enoto v Kopru 
prenese na Obalni dom Markovec, 
ne da bi Dom upokojencev Ptuj do

. bil kaj v zameno, je bil zupan obci-
ne Zetale Anton Butolen. Meni, da 
se trenutno v domu ne dogajajo 
kakSne vecje nepravilnosti; uJe pa 
bilo ocitno v preteklosti nekajhudo 
narobe, drugace pac javni dom ne 
more ustvariti 12 milijonov evrov 
dobicka. Bi pa se vprasal tudi, za
kaj je ta visek nastal. Domnevam, 
da so bili delavci premalo placani, 
oskrbovanci so imelislabo oskrbo, 
oskrbnine pa so bile prevelike. Ni-. 
mam podatkov, ali je se kaj drugo. 
Verjetno so del placali oskrbovanci, 
vsaj tretjino pa smo najbrZ prispe
vale obcine, kar pomeni nekaj mi
lijonov evrov. Skoraj celotno vred
nost nasega urgentnegcr centra. In 
zdaj svetniki v Domu upokojencev 
recejo, da zupani nimamo 0 tem kaj 
sprasevati?!" 

Kot ena najmanj 
razvitih regij podarjamo 
7-milijonsko nalozbo 
driavi .. ~ 

Butolena je~animalo tudi; koliko 
je stala gradnja enote v Kopru. Di
rektorica Doma upokojencev Ptuj 
Jozica Semnicki je pojasnila, da ok
rog 7 milijonov evrov in da je dom 
sam v celoti pokril to investicijo. 

Ta znesek je razdelil na tretjino 
in prisel do izracuna, da so obcine 
placale okrog 2,5 milijona za grad
njo enote v Kopru; "In mi ga zdaj 
poda~amo. Mi kot ena najmanj 
razvitih regij podarjamo to drzavi." 

Vztrajal je, da se denar, ki se je 
vloiil v izgradnjo doma v Kopru, 
vrne v Spodnje Podravje in se tu 
gradi nova enota, brez zadolzeva
nja. 

Kidricevski zupan 
Leskovar bi prodal 
koprsko enoto na 
drazbi 

Tudi kidricevski zupan Anton 
Leskovar je nastopil zelo ostro; 
veckrat je izrazir prepricanje, da 
je bilo prejsnje vodstvo uspesnej-

se kot sedanje. Ptedlagal je, da 
se koprska enota prod a; nato pa 
se za ta denar gradi nova enota v 
Podravju. Predlagal je celo, da se 
dom (ki je last drzave) proda na 
drazbi. Nesprejemljivo se mu zdi, 
da se enota doma, zgrajena na 
plecih oskrbovancev in obcin, kar 
podari. 

Videmski zupan Branko Marinic 
vidi problem v odlocitvah iz prete; 
klosti. Spomnil je, da imajo v obcini, 
ki jo vodi,' zemljisce pripravljeno za 
gradnjo; "Napaka je bila storjena, 
ko je takratno vodstvo odlocilo, da 
enote v Vidmu ne bo in jo je gradilo 
v Kopru." 

Nuska Gajsek: 
»Mi, revezi, smo 
solidarni do nekoga 
na Primorskem ... « 

Ptujska zupanja Nuska Gajsek je 
povedala, da je ustvarjanje dobicka 
v javnem zavodu zanjo tezava in da 
se to lahko zgodi Ie, ce je bilo pre
malo zaposlenih ali ce so bile oskr
bnine previsoke; " tezava je ze v 
tem, da je kdo sploh sel iz Ptuja gra
dit v Koper. To je za mene butasto, 
posebej ce so potrebe pri nas, nase 

DrZava bi gradila, 
a s tujim denarjem ... 

Na seznamu cakajoah za sprejem v domove upokojencev je trenutno 
8.600 yudi. Za investicije v domove je driava v desetih letih namenila Ie 
9,6 milijona evrov, kar je tudi po mnenju Tisyeve .bistveno premalo. 

Leta 2017ni bil za ta namen iz driavnega prora,euna zagotovyen niti 
ensamevro. 

Ciy ministrstva je siritev javne mreze in sele nato podelitev koncesij, . 
a glede na proraeunskasredstva bo siritev tudi v pri'hodnje moma Ie 
na pleah oskrbovancev in oban. 

V Domu upokojencev Ptuj so stanovalci iz 45 slovenskih oban, te v 
povpreCju za plaalo oskrbnin namenijo 35 %. 



90 et stari ·udje 
---~-.... ~e generacije!" 
serge zupani Spodnjega Podravja odlocili, da od drzave zahtevajo 
dj~h sredstev, okrog 2,5 milijona evrov. Zgrozeni so, da na eni 
~ad0lzuje za gradnjo nove enote v Zabjaku.Nesprejemgivo se jim 
) lBSt drzave. -

obcine pa so imele zemljisca. To je 
bila v startu zgresena investicija." 
Ideja, da bi lahko obeine vlozen de
nar v to investicijo zahtevale nazaj, 
se ji zdi na mestu: "Drzava se do 
nekatrih regij obnasa zelo maceho
vsko. Mi, revezi, smo solidarni do 
nekoga na Primorskem, kjer imajo 
bistveno boljso social no sliko in 

standard. In zdaj jim bomo podari
Ii dom. Tudi jaz nisem za to, da ga 
pod arimo, sem pa za to; da se ga 
znebimo, ker nam dela zgubo." 

Leskovar je se pripomnil, da je 
tudi investicija v labjaku nespa
metna, ker da je predrago zemlji
see: "Zato, ker se greste politiko. 
Ce imajo -v Vidmu in Majsperku 

Javni zauod gradi 
drugi javni muod 
- je to normalno?! 
Anton Butolen, Zupan obCine 

Zetale: "Zanima me tud~ kako sploh 
Foto: Crtomir Goznik poteka finandranje domov upokojencev. 
javni zavod gradi javni zavod, iz katerih virov? 
Koliko driava prispeva? Vemo, da v Kopru ni prispevala nic. 
Kdo bo placeval novi kredit? Ministrstvo ne. Placevali ga bomo 
oskrbovand in obCine. A je v tej drZavi se kaj normalnega; 
da 90 let stare Uud~ dementne, tudi opravilno nesposobne, 
gulimo zato, da plaeujejo gradnjo domov ostarelih za naslednje 
generadje. Res se moram vpraSa~ ce je to normalno?! Po moje 

." nI. 

Pripomnil je se, da je razbra~ da denadonalizacija se niti 
ni koncana, pa Ie desetletje poteka nova nadonalizadja: "Ne 
razumem sistema!" 

zastonj zemljisca, tu pa se kupuje 
inmahinira z zemljiSei, kaj bi to bilo 
drugo kot politika. Danes bi morali 
ustaviti investicijo v labjaku." 

V zagovor sedanjemu vodstvu 
pa je jursinski zupan Alojz Kaucic 
povedal, da je vesel dogradnje 
enote v obcini, ki jo vodi. Da so si 
ze pred leti zeleli enote tudi na 
Destrniku je povedal zupan Franc 
Puksic, a ga je Kaucic spomnil, da 
so se posvetili ideji 0 termah, ki ni 
bila uresnicena, ter tako namignil, 
da.del krivde, da se na Destrniku ni 
gradilo, nosijo sami. 

Darinka Fakin, zupanja obeine 
Majsperk, del resitve problema vidi 
v podeljevanju koncesij za gradnjo 
domov na nasem obmocju. 

Igra besed: presezek 
prihodkov nad odhodki 
ni dobicek 

Antonija lumbar, zupanja ob
cine Cirkulane, ki je bila dolga 
leta tudi raeunovodkinja v Domu 
upokojencev Ptuj, je svoje kolege 
opozorila, da je treba lociti pre
sezek prihodkov nad odhodki od 
neporabljene amortizacije: Meni, 
da ni pray, da obcani Spodnjega 
Podravja se naprej dajejo svoj de
nar za ureditev kuhinje in pokriva
nje izgube v Kopru. Z idejo, da od 
drzave zahtevajo del investicijskih 
sredstev obeinam, je soglasala. 

Na zahtevo zupanov, ki so na 
zadnjem kolegiju zahtevali priso
tnost predstavnikov ministrstva, 
se je junijskega kolegija udelezila 
tudi Barbara Tiselj, generalna di
rektorica direktorata za socialne 
zadeve. Poudarila je, da je ustano
viteljica javnih zavodov drzava in 
da ne gre za dobicek, pac pa prese
zek prihodkov nad odhodki. Obe
nem je poudarila, da so domovi 
last drZave in da je to neprimerljivo 
s solami, vrtci ... 

Sklep zupanov: od 
ddave zahtevajo del 
vrednosti koprske 
enotedoma 

Razprava 0 Kopru Je Tisljevo pre
senetila, jasno je povedala, da se 
bodo za vraeilo denarja zelo tezko 
dogovorili, saj gre za last drzave. 

Kljub temu so zupani Spodnjega 
Podravja sprejeli sklep, da se izra
euna neodpisana vrednost enote v 
Kopru in od drzave zahteva povra
cilo tega zneska. "Ne zelimo vee 
graditi novih enot na tak naein kot 
doslej in obremeniti revezev, obe
nem pa Kopru enoto kar podariti," 
je sklenil Butolen. 

Dienana Kmetec 


